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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till justitie- och inrikesminister Morgan Johansson (S)

2021/22:1908 Stulna fartkameror

Fartkameror för 14,5 miljoner kronor har på kort tid stulits i Stockholms och 
Uppsala län.

Att åkerinäringen under lång tid varit utsatt för turnerande stöldligor är väl 
känt. Även privatpersoner har drabbats av stöldligor som reser runt i landet och 
stjäl. Nu har även staten drabbats av stöldligornas framfart när fartkameror för 
14,5 miljoner kronor stulits.

Återigen kan vi se resultatet av Socialdemokraternas passivitet i fråga om lag 
och ordning på våra vägar – så här kan vi inte ha det. 

Mot denna bakgrund vill jag ställa följande fråga till justitie- och 
inrikesminister Morgan Johansson:

 

Avser ministern att verka för ett ökat fokus på trafikpolisen och vägkontroller?

………………………………………

Thomas Morell (SD)

Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch

Från Riksdagsförvaltningen
2022-09-02
Besvaras senast
2022-09-14 kl. 12.00


